
Referat fra bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 09.05.22  
 

1. Nyt fra Formanden 

1.a Ansøgning om pladsudvidelse: Vi skal forholde os til hvilken pris vi vil betale for en eventuel 

overtagelse af masteskuret ved siden af klubbens masteskur, samt overveje hvordan det betales. 

Erik har orienteret bestyrelsen om muligheden for at købe havnens masteskur, der bliver arbejdet videre i 

denne proces. 

1.b Skal det fortsat koste 150 kr. for en overnatning ved sejlklubbens bro? 

Vi hæver prisen til 175kr pr. overnatning, Erik giver Lars havnefoged besked. 

1.c Hvordan placeres kølbåde på trailer i denne sæson? 

Hus, bro og plads fordeler pladserne på land og håndtere henvendelser herom. Det bestræbes at få plads til 

alle der har forespørgsel på sejljoller. 

1.d Udlevering af ”Jubilæumsnåle”? 

Gudrun uddeler Jubilæumsnåle. 

2. Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 

5 hold er startet på sejlerskole, der er 2 ledige pladser + 1 ledig plads til unge mellem 13 og 18 år. 

Hjemmesiden opdateres på forside, årets FSK og link til Facebook under stævne beretninger   

3. Hus, bro og plads Erik orienterer:  
- Ang. ansøgning om pladsudvidelse er der indstillet positivt fra mødet i Teknik- og Miljøudvalget videre til 

behandling i Økonomiudvalget og Kommunalbestyrelsen: Kommunen er principielt positive over klubbens 

ønsker, men de skal overveje under hvilke vilkår og overtagelses tidpunktet (måske 2. halvdel af 2023?). 

- Status på pælene ved broen og deraf overvejelser af muligheder.  

Hus, bro og plads udvalget går videre med mulighederne for forlængelse af sejlklubbens bro  

4. Kapsejlads Søren orienterer  

Tirsdags og onsdags kapsejladser er i gang med fremgang af antal både begge dage. 

5. Aktivitetsudvalg Theresa orienterer 

Tilmelding til pinsetur er åben på hjemmesiden 

1. fredagsbar afholdes 3/6 kl. 16.  

6. Økonomi Gudrun orienterer 

Juni opkrævninger er under udarbejdelse 

7. Ungdom Marianne orienterer 
Vi har pt 10 nye sejlere – der er plads til 5 mere. Der var ikke ret mange nye til Åbent Hus. Opti A har haft 

besøg af græsk træner og får besøg igen fra næste weekend. Udtagelsen til internationale mesterskaber starter 

i Sønderborg i sidste weekend i maj og første weekend i juni. FSK har gode chancer for udtagelse til VM, 

EM og NM. Vi har lige fået A-sejler nr 11. Der er gang i torsdags-fællesspisning Der er startet tirsdags 

fællesspisning op. 

8. 60+ - Carsten Lauridsen orienterer 

60+ er godt i gang og der er tilgang af medlemmer 

9. Eventuelt 

  

 

 


